
PROTOKÓŁ I/2024 

z zebrania wyborczego mieszkańców Osiedla Toruńskiego 

w dniu 16 września 2024 r.  

 

J. Zakrzewska – Przewodnicząca ZOT  – w I terminie brak wymaganego kworum, termin 

II zebrania ustalono na godz. 17.15. 

 

J. Zakrzewska – powitała władze oraz zebranych mieszkańców i odczytała porządek obrad –  

zał. nr 1. 

Kto z mieszkańców jest za przyjęciem porządku obrad ? 

Wszyscy za. 

 

Ad. 1. Wybory zarządu osiedla. 

 

J. Zakrzewska – zwróciła się do mieszkańców z zapytaniem ilu osobowy ma być skład 

zarządu ?   

5 - osobowy skład zarządu, 

7- osobowy skład zarządu. 

Kto jest za 5 – osobowym składem zarządu ? 13 osób za 

Kto jest za 7- osobowym składem zarządu? 18 osób za 

Mieszkańcy zadecydowali o 7- osobowym składzie Zarządu Osiedla Toruńskiego 

 

J. Zakrzewska – prośba o zgłaszanie osób chętnych do pracy w Komisji Skrutacyjnej. 

Dodała, że osoby, które zostaną powołane do pracy w Komisji Skrutacyjnej nie mogą 

kandydować do zarządu.   

Zgłoszono: 

1. Iwonę Konaszewską – wyraziła zgodę, 

2. Hankę Stamm – wyraziła zgodę, 

3. Wiesławę Skorupka- Rogozińską– wyraziła zgodę. 

 

J. Zakrzewska – Kto jest za zamknięciem listy ? 

Wszyscy mieszkańcy za. 

 



J. Zakrzewska – prośba o zgłaszanie kandydatów do zarządu. 

Do Zarządu Osiedla zgłoszono następujące kandydatury : 

1. Małgorzatę Lewandowską – wyraziła zgodę,  

2. Joannę Zakrzewską – wyraziła zgodę, 

3. Katarzynę Stamm – wyraziła zgodę,  

4. Tomasza Packa – wyraził zgodę, 

5. Magdalenę Menczyńską- Tarzyńską – wyraziła zgodę, 

6. Justynę Zielińską – wyraziła zgodę, 

7. Wojciecha Elszyna- wyraził zgodę, 

8. Zdzisława Świętalskiego- wyraził zgodę, 

9. Monikę Słembarską- wyraziła zgodę. 

 

J. Zakrzewska – Kto jest za zamknięciem listy?  

Wszyscy za.  

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy (przygotowała  karty do głosowania, opieczętowała 

je, rozdała mieszkańcom, przedstawiła zasady głosowania, policzyła głosy). 

 

I. Konaszewska – odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej. W wyniku głosowania 

tajnego do zarządu Osiedla Toruńskiego kadencji 2024 – 2029  wybrano: 

1. Joannę Zakrzewską, 

2. Małgorzatę Lewandowską, 

3. Katarzynę Stamm, 

4. Magdalenę Menczyńską-Tarzyńską- , 

5. Wojciecha Elszyna, 

6. Tomasza Packa, 

7. Justynę Zielińską. 

 

Zarząd po ukonstytuowaniu się: 

Joanna Zakrzewska – przewodnicząca zarządu 

Tomasz Pacek – z-ca przewodniczącej zarządu 

Wojciech Elszyn – sekretarz 

Małgorzata Lewandowska – członek zarządu 

Katarzyna Stamm – członek zarządu 

Magdalena Menczyńska-Tarzyńska- członek zarządu 



Justyna Zielińska- członek zarządu 

 

Mieszkańcy Osiedla Toruńskiego zgłosili wnioski i uwagi dot. m.in.:  

• Komunikacja miejska Solec Kujawski- Bydgoszcz  

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- odpowiedział, że były prowadzone rozmowy  

z MZK. Problemem są bardzo wysokie koszty, Gmina nie ma możliwości sfinansowania. 

Większe prawdopodobieństwo, żeby w przyszłości powstała komunikacja miejska na terenie 

miasta i gminy Solec Kujawski. 

• Zły stan jezdni i chodników ul. Toruńska (droga wojewódzka) 

• Równanie ulicy Tartacznej, ulica jest w bardzo złym stanie 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- poinformował mieszkańców, że dowie się jaki 

jest harmonogram remontów i równania ulic i przekaże tę informację Przewodniczącej 

Zarządu Toruńskiego. 

• Natężony ruch, kierowcy nie przestrzegają zasad ruchu drogowego 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- odpowiedział, że przekaże ten problem 

Komendantowi Komisariatu Policji w Solcu Kujawskim. Dodał, że istnieje policyjna strona 

internetowa, na której można zgłaszać miejsca zagrożeń (np. nadmierna prędkość kierowców, 

problem z nieprzestrzeganiem zakazów przez kierowców), tzw. Krajowa mapa zagrożeń. 

• Próg zwalniający na ul. Toruńskiej (między przystankami autobusowymi) 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- poinformował, że można złożyć wniosek do 

Zarządu Dróg Wojewódzkich. Można to uczynić również za pośrednictwem Urzędu 

Miejskiego. 

D. Chojnacki- Przewodniczący Rady Miejskiej- dodał, że dobrym pomysłem byłaby 

również  sygnalizacja świetlna (podobna sytuacja w Łegnowie). 

• Tablice informacyjne obok marketów Dino i Twój market 

K. Rubaszewska- Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego- poinformowała, że  

w pierwszej kolejności należy sprawdzić do kogo należy teren, na którym miałyby być 

postawione tablice informacyjne. Jeśli teren nie należy do Gminy to nie będzie możliwości 

postawienia tablic. 

• Dyżur apteki w weekendy 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- poinformował, że na tą chwilę nie ma 

możliwości wprowadzić dyżuru aptek w weekendy. 

• Hałas do późnych godzin w okolicach placów zabaw, boisk do gry w kosza 



J. Zakrzewska- Przewodnicząca Zarządu Osiedla Toruńskiego- poinformowała, że ten 

problem zostanie zgłoszony do Spółdzielni Mieszkaniowej. 

• Zapytanie dotyczące etapu prac na Nasycalni- Skate Park? 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- poinformował, że inwestycja będzie 

zakończona do września 2025 r.  

• Zapytanie, czy w zebraniu Osiedla mogą uczestniczyć dzieci w ramach słuchaczy? 

J. Zakrzewska- Przewodnicząca Zarządu Osiedla Toruńskiego- odpowiedziała,  

że obecność dzieci jest mile widziana. 

• Pytanie dotyczące „odbetonowania” rynku  

K. Rubaszewska- Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego- poinformowała, że inwestycja 

modernizacji rynku jest na 5 letniej gwarancji. Gmina na ten moment nie może ingerować  

w jakiekolwiek zmiany na rynku. Dodała, że na rynku są posadzone gatunki drzew wysokich. 

• Plan na utworzenie publicznego żłobka 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- poinformował, że na tą chwilę są wolne 

miejsca w Żłobku w Kubusiowym Zakątku. Rodzice mogą skorzystać również z programu 

Aktywny Rodzic. Burmistrz dodał, że nierentowne jest budowanie nowego żłobka z racji niżu 

demograficznego. Właściwym była by przebudowa i modernizacja Przedszkola. 

• Propozycja rozwiązania problemu komunikacji między Solcem Kujawskim  

a Bydgoszczą (zakup autobusu lub busa) 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- poinformował, że Gmina jest  

w trakcie rozmów i analiz, dotyczących problemu komunikacji w Gminie. 

• Oświetlenie na Osiedlu Toruńskim- kto odpowiada? 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- odpowiedział, że wszystko zależy  

od lokalizacji, na części terenu odpowiada Gmina, na pozostałej Enea. 

Mieszkanka dopytała o oświetlenie ul. Kujawska 

M. Rudna Plewa- Sekretarz- poinformowała, że jest projektowane oświetlenie od  

ul. Kujawskiej (Activ Planet) do ul. Piłsudskiego  

• Chodnik łączący mostek z parkiem miejskim (zły stan, błoto w deszczową pogodę) 

K. Rubaszewska- Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego- poinformowała,  że teren ten 

należy do Gminy. Planowane są podziały tych nieruchomości oraz sprzedaż pod zabudowę 

mieszkaniową. Będzie wydzielony teren przy rowku, aby powstał pas zieleni. W kontekście 

całości realizacji tej zabudowy mieszkaniowej w przyszłości powstanie chodnik na tym 

obszarze. 



• Rowek przechodzący przez Osiedle Toruńskie notorycznie zanieczyszczony 

S. Wrycza- Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z.o.o.- poinformował, że rowek 

jest systematycznie czyszczony. Dodał, że problemem jest kultura mieszkańców, którzy 

wrzucają do rowka różnego rodzaju odpady. 

• Mieszkania komunalne 

K. Rubaszewska- Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego- poinformowała, że Gmina nie 

ma środków finansowych na budowę mieszkań komunalnych. Duże nakłady muszą być 

przeznaczane na remonty mieszkań socjalnych i lokatorskich.  

• Problem wywozu gabarytów (1 raz na kwartał) 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- odpowiedział, że ta kwestia powinna być 

załatwiona ze Spółdzielnią Mieszkaniową, która ma podpisaną umowę z Zakładem 

Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. Udostępnione są harmonogramy wywozów odpadów 

komunalnych. Na bieżąco można zawieźć gabaryty do PSZOK. 

 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego podziękował byłym członkom Zarządu, oraz 

pogratulował Nowemu Zarządowi Osiedla Toruńskiego. Burmistrz zaapelował, aby wszelkie 

problemy zgłaszać na bieżąco, aby można było szybciej reagować i pomóc mieszkańcom. 

 

J. Zakrzewska – podziękowała wszystkim byłym członkom Zarządzie Osiedla Toruńskiego 

za dotychczasową współpracę. Pogratulowała nowo wybranemu Zarządowi. Podziękowała 

wszystkim zebranym mieszkańcom, oraz władzom.    

Zebranie zakończyło się o godz. 18.30 

 

 

Przewodnicząca Zarządu Osiedla Toruńskiego 

Joanna Zakrzewska 

 

Protokołowała: 

Ewelina Kubiak 
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